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Contract No. HY/2014/07 
Central Kowloon Route – Kai Tak West 
 
27 July 2019  

 
KTW – Site Visit by AGS (HK) 

 
A site visit to “Central Kowloon Route” – Kai Tak West Project by Association of Geotechnical & 
Geoenvironmental Specialists (Hong Kong) was held on 27 July 2019. A presentation about the CKR 
project and various construction methods under KTW contract were given to the members. During the 
visit, participants have the opportunity to get a close up view on the geotechnical works in the project 
and discuss the construction methods with the operation team. 
 
 

啟德西 –香港岩土及岩土環境工程專業協會參觀啟德西工地 

 

香港岩土及岩土環境工程專業協會於 2019 年 7 月 27 日參觀中九龍幹線—啟德西工程。 
 
於參觀工地前，工程團隊向出席者簡介中九龍幹線，包括該幹線的背景及啟德西工程建造方法。 
透過是次參觀活動，出席者能夠近距離接觸本工程的岩土工作，並親身與前線的工程人員探討施

工方法。 
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